



## Quality & Environment Policy

**HAWK INTERNATIONAL** aims to be a leader in the execution of Oil & Gas Projects, Infrastructural Projects and Industrial Services in regional area of Middle East and Africa.

This includes

- Maintaining a shared Quality and Environmental vision with a focus on continuous improvement to our Quality and Environmental processes, services and performance
- Understanding and meeting the requirements of our management and our clients.
- Provide and maintain the resources needed to achieve conformity to product and environment requirements.
- Involve all employees to protect the environment and prevent pollution. Involve all employees to the successful completion of projects by delivering quality products and services.
- Meeting all applicable and current national and international regulations and Legal requirements.
- Address the risks and opportunities within Company operations and processes.
- Train and develop Company personnel in the execution of quality work and understanding of the quality and environment system, with a particular emphasis on local employees.

*THIS POLICY WILL BE IMPLEMENTED THROUGH THE ISO 9001:2015 QUALITY MANAGEMENT SYSTEM and ISO 14001:2015 ENVIROMENT MANAGEMENT SYSTEM. THE SYSTEM WILL BE REGULARLY AUDITED AND REVIEWED TO ENSURE ITS ONGOING SUITABILITY, ADEQUACY AND EFFECTIVENESS. THESE ACTIONS WILL BE USED TO IDENTIFY FURTHER IMPROVEMENT OPPORTUNITIES.*

*THIS POLICY SHALL BE COMMUNICATED TO ALL EMPLOYEES WITH THE OPPORTUNITY FOR THEM TO SEEK CLARIFICATION WHERE REQUIRED. THIS POLICY SHALL ALSO BE COMMUNICATED TO ALL INTERESTED PARTIES.*

**Mohammed A. A. Hezam**

**Company President and CEO**

**13 December, 2017**



# هوك العالمية للتمويل والإنشاءات المحدودة

HAWK INTERNATIONAL Finance & Construction Co. Ltd

## سياسة الجودة والبيئة

تهدف شركة هوك العالمية للتمويل والإنشاءات المحدودة بتحقيق الريادة في تنفيذ مشاريع النفط والغاز، البنى التحتية والخدمات الصناعية في منطقة الشرق الأوسط وأفريقيا. ويتضمن ذلك:-

- الحفاظ على رؤية مشتركة للجودة والبيئة والتركيز على التحسين المستمر لعمليات الجودة والبيئة، والخدمات والأداء.
- فهم وتلبية متطلبات الإدارة والعملاء.
- التوفير والحفاظ على الموارد اللازمة لتحقيق مطابقة المنتج لمتطلبات الجودة والبيئة.
- إشراك جميع العاملين في حماية البيئة ومنع التلوث.
- إشراك جميع العاملين في النجاح وفي إنجاز المشاريع من خلال تقديم منتجات وخدمات بجودة.
- تلبية جميع المتطلبات الممكن تطبيقها للقوانين والتشريعات الوطنية والدولية النافذة.
- إيضاح المخاطر والفرص في العمليات وأنشطة الشركة.
- تدريب وتطوير موظفي الشركة لتنفيذ العمل بجودة وفهم نظام الجودة والبيئة مع تركيز خاص على العمالة المحلية.

سيتم تنفيذ هذه السياسة من خلال نظام إدارة الجودة ISO 9001:2015 ونظام إدارة البيئة ISO 14001:2015. وسيتم التدقيق والمراجعة للنظام بانتظام لضمان استمرارية ملامته، كفايته وفعاليتها. وهذا الإجراء سيستخدم لتحديد المزيد من فرص التحسين.

يجب أن يبلغ كل الموظفين بهذه السياسة وإعطائهم الفرصة لطلب الإيضاح كما يتطلب. كما ينبغي تبليغ هذه السياسة إلى جميع الأطراف المعنية.

محمد أحمد عبدالله حزام

رئيس الشركة والمدير التنفيذي

13 ديسمبر، 2017

سياسة الجودة والبيئة